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Sted: Porsholen skole 

Møteleder: Agnes Gullberg 

Referent: Johannes Høyvik 

Tilstede: FAU representanter 

 

Informasjon fra skolen 

• To planverk som skal gjennomgås av FAU og elevrådet:  

o Plan for trygt og godt skolemiljø 

o Trafikksikker skole 

o FAU får tilsendt planene til gjennomlesing og frist for innspill er neste FAU møte 

(4.10.2022) 

 

• FAU møtene legges til 1. tirsdag i måneden kl. 1900-2030 

o FAU leder kaller inn via e-post 

o Påminnelse i Transponder 

o SU møtene legges til kl. 1800-1900 

 

• Årshjul og mapper for hvert trinn 

 

o FAU leverer årshjul til skolen som settes inn i en trinnmappe 

o Alle trinn får utdelt en trinnmappe som følger trinnets FAU representanter  

 

• Vakter i droppsonen. Elevene trenger ikke å kjøres til skolen. De kan gå eller sykle, evt. følges 

av foreldre til fots eller på sykkel.  

 

• Etter koronaen har det vært høyt elevfravær – både sykefravær og permisjoner. Det er 

mange foresatte som søker om permisjon for å dra på ferie utenom skolens ferier. Dette vil 

være tema på høstens foreldremøter. 

 

• Tidligere elever oppholder seg på skolens område etter skoletiden også i helgene. Det har 

vært observert tagging og båltenning. Ville det ha vært en ide å få natteravner til å gå innom 

skolen? Evt. fellesmøte mellom barne- og ungdomsskolene på Lura? FAU leder tar kontakt 

med FAU på ungdomsskolene. For å gjøre avtale med natteravnene må evt. 

frivillighetssentralen kontaktes.  

 

• Disko. 7. trinn har ansvaret (FAU).  

 

o Rektor oppdaterer dokument med rutiner for disco som ligger på FAU sine sider på 

hjemmesiden 



o Når det gjelder innkjøp, må vi få et nytt Storcashkort på den nye kontoen som kobles 

opp mot det nye organisasjonsnummeret. Johannes må få info om dette fra tidligere 

FAU leder.  

 

• Rektor rydder litt opp i FAU sine dokumenter på hjemmesiden.  

o Lager en oversikt over FAU representanter i år.  

 

• To nye fagarbeidere er ansatt på SFO og en ny lærling på skole/SFO. 

 

Eventuelt  

• Skal det skrives under på taushetserklæring i FAU? Det ligger en fra tidligere tider på 

hjemmesiden. Har ikke vært opp som tema tidligere. Det er ikke taushetsbelagte tema som 

diskuteres i FAU og det er derfor vanskelig å se hensikten med en slik erklæring.  

 

• Brakken. Miljørettet helsevern skal ha en runde hvor de skal gå gjennom ting som er meldt 

nå i høst.  

 

• Lærerstreiken.  

o De aller fleste lærerne på skolen er medlem i forbund som støtter streiken, inkludert 

rektor.  

o Det er stor mangel på kvalifiserte lærere i markedet. Porsholen skole ligger godt 

plassert og har et godt omdømme. Det er noen av årsakene til at vi rekrutterer 

kvalifiserte lærere.  

 

• Har det vært problem med melkekjølen? Melk med klumper i en dag. Det må ha skjedd før 

melken kom til skolen sier rektor. Ellers fornøyd med den nye melkeordningen hvor foresatte 

sjøl bestiller på nett. 

 

• Spørsmål fra Lura IL. Innebandy. De har sendt skriv til skolen. Kan de reklamere for sine tilbud 

gjennom skolen? Det skal ikke skje via transponder. Noen ganger kan slik info legges ut på 

hjemmesiden, men da må teksten være ferdig formulert. Ellers henger skolen opp 

informasjon om slike tilbud på oppslagstavle i biblioteket. 


